
Zápis z veřejného zasedání zastupitelstva Obce Kruh konaného 15.1.2024 v zasedací místnosti 

obecního úřadu v Kruhu 

 

přítomno: 7 členů zastupitelstva 

Eva Loukotová, Iva Horáčková, Jindřich Vancl, Ladislav Pršala, Iveta Jeriová, Roman Kužel,  

Jiří Sedláček           

 

0 občanů 

 

Zasedání bylo zahájeno v 17,oo hodin, ukončeno v 18,45  

 

zasedání zahájil starosta obce Jiří Sedláček, přivítal přítomné a konstatoval, že je přítomno tolik 

zastupitelů, aby bylo zasedání usnášeníschopné.  

 

Zapisovatelem navržen: Jindřich Vancl, ověřovateli zápisu navrženi:  

Eva Loukotová a Iva Horáčková 

 

(hlasování: / 7 : 0 : 0 / pro: Loukotová, Horáčková, Jeriová, Vancl, Kužel, Pršala, Sedláček 

/ proti: 0, zdržel se: 0 

 

program zasedání  

 

1) Seznámení s programem zasedání  

2) Kontrola usnesení z minulého zasedání  

3) Projednání podání žádosti o dotaci na KÚLK z Programu podpora hospodaření v lesích  

    Na oplocenky, nátěry, novou výsadbu a výchovné zásahy  

4) Projednání podání žádosti o dotaci na KÚLK z Programu obnovy venkova  

5) Projednání podání žádosti o dotaci na KÚLK z Programu podpora jednotek požární  

    ochrany obcí Libereckého kraje na obnovu, doplnění a opravu osobních ochranných  

    prostředků 

6) Projednání možnosti podpory provozu obchodu a pohostinství v roce 2024 na základě  

    uzavření darovací smlouvy  

7) Seznámení s rozpočtovým opatřením č. 7/2023  

8) Usnesení  

9) Závěr 

 

1)Starosta obce seznámil přítomné s programem zasedání. Sám navrhl doplnit program o několik 

bodů, a to o Projednání schválení revokace usnesení č. 41/2020, Projednání schválení revokace 

usnesení 42/2020 a o Projednání schválení revokace usnesení č. 71/2023. Další doplňující bod 

navrhl Projednání schválení směny pozemků s vyrovnáním p.p.č. 313, 315 a 317, 328/1, 1112/7  

a 1112/5 v majetku obce Kruh za p.p.č. 313, 315 a 317 s paní Květou Švecovou z Harrachova.  

Jiné další návrhy už nebyly, o doplněném programu bylo hlasováno 

 

(hlasování: / 7 : 0 : 0 / pro: Loukotová, Horáčková, Jeriová, Vancl, Kužel, Pršala, Sedláček 

/ proti: 0, zdržel se: 0 

 

2) kontrola usnesení z minulého zasedání. Smlouvu o zřízení věcného břemene – služebnosti  

č. IP-12-4012751/VB/03 je podepsána, VB je vloženo do katastru nemovitostí, veřejnoprávní 

smlouva o poskytnutí příspěvku z rozpočtu obce Kruh v roce 2024 ve výši 20.790,- Kč městu  
Jilemnice je vzájemně podepsána, Darovací smlouvy s Oblastní charitou Jilemnice na poskytnutí 

finančního daru je také podepsána, finanční hotovost 12.000.000,- Kč z běžného účtu obce  

u Komerční banky a.s. na termínovaný vklad u Komerční banky a.s. je převedena. 



 

3) Projednání podání žádosti o dotaci na KÚLK z Programu podpora hospodaření  

    v lesích na oplocenky, nátěry, novou výsadbu a výchovné zásahy – žádost bude podána  

    po splnění některých podmínek výzvy 

 

    (hlasování: / 7 : 0 : 0 / pro: Loukotová, Horáčková, Jeriová, Vancl, Kužel, Pršala, Sedláček 

    / proti: 0, zdržel se: 0 

 

4) Projednání podání žádosti o dotaci na KÚLK z Programu obnovy venkova – můžeme  

    žádat o dotaci na opravu výčepu (náklady zhruba 400.000,- Kč - dotace 120.000,-).    

    Myslím, že to zvládneme bez dotace z rozpočtu. Nebo na případnou výměnu lamp a stožárů  

    na vedlejších cestách (jedná se o 65 lamp s 28 stožárů), aktuální cena je 1.433.000, dotace  

    z KÚLK z Programu obnovy venkova 300.000,- Kč, další peníze se budou obci postupně vracet  

    za úsporu elektrické energie) anebo na opravu cesty od rybníka postřikem a zpevněním  

    povrchu asfaltovou penetrací o síle 3 až 4 cm s minimálně tříletou kvalitní životnosti  

    za 1.550.000,- Kč (možná dotace 300.000,- ze stejného programu jako obě předchozí). Viděl  

    jsem cesty po této opravě v Tatobitech a na „kouknutí“ výborný, chválí si to i paní starostka ALE:  

    když už budeme chtít provést opravu s vyššími náklady, tak nejde na této cestě opravit  

    „jenom“ povrch. Když to vezmu od rybníka, tak všude chybí příkopy s odvody vody „někam 

    do bezpečí“, „překáží“ lípy na břehu vedle cesty, v zatáčkách trhají auta krajnice a trhaly  

    by je i po opravě, dole u Šírů (teď Luxů) se po každé opravě díry stejně objeví znovu,  

    u Podzimků to samé. Ve zmíněných Tatobitech jsou cesty v loukách a v polích, tam s vodou     

    problém nemají (odtéká sama) a ani jsem tam „nepotkal“ takové ostré zatáčky. Okolo  

    „naší“ cesty se bude ještě stavět, teď aktuálně vím o dvou domech. A když dopadne změna  

    územního plánu, tak tam budou další tři parcely. Občané z lokality o opravu doslova volají.  

Jindřich Vancl – cesta není připravena pro větší opravu, není odvodnění a tím žádná jistota,  

    že se nebude brzy opravovat znovu, byly by to vyhozené peníze. Přiklání se pro každoroční  

    menší opravu po zimě jako doposud. 

    Ostatní zastupitelé se přiklonili k tomuto názoru, a tak se řešila úprava veřejného osvětlení. 

Ladislav Pršala – je to sice velká suma, ale budeme každý rok šetřit za elektřinu a vynaložené  

    prostředky se nám budou postupně vracet. 

    Zastupitelstvo se nakonec dohodlo, že se přikloní k opravě veřejného osvětlení. O podání žádosti   

    na KULK z Programu rozvoje venkova na opravu veřejného osvětlení bylo hlasováno. 

 

 (hlasování: / 7 : 0 : 0 / pro: Loukotová, Horáčková, Jeriová, Vancl, Kužel, Pršala, Sedláček 

   / proti: 0, zdržel se: 0 

  

5) Projednání podání žádosti o dotaci na KÚLK z Programu podpora jednotek požární  

    ochrany obcí Libereckého kraje na obnovu, doplnění a opravu osobních ochranných  

    prostředků – stoupá počet členů jednotky, a tak je potřeba i doplnění jejich výstroje i výzbroje.  

    Ještě není jasné, jestli bude něco potřeba, ale když žádost o dotaci teď schválíme a potom  

    nepodáme, tak se nic neděje 

 

    (hlasování: / 7 : 0 : 0 / pro: Loukotová, Horáčková, Jeriová, Vancl, Kužel, Pršala, Sedláček 

     / proti: 0, zdržel se: 0 

 

6) Projednání možnosti podpory provozu obchodu a pohostinství v roce 2024 na základě  

    uzavření darovací smlouvy – pokud budeme chtít znovu „přispět“ nájemcům na udržení  

    provozu jako dva předchozí roky, tak musí zastupitelstvo schválit dotaci. Proti návrhu nebylo  

    připomínek a o schválení finanční dotace 120.000,- Kč na provoz obchodu a 49.999,- Kč  

    bylo hlasováno 

 



    (hlasování: / 7 : 0 : 0 / pro: Loukotová, Horáčková, Jeriová, Vancl, Kužel, Pršala, Sedláček 

    / proti: 0, zdržel se: 0 

  

 

7) Seznámení s rozpočtovým opatřením č. 7/2023 – opatření, které schvaluje starosta sám na konec 

roku a ke kterému jste mně dali souhlas na posledním zasedání. Poslední rozpočtové opatření  

v předchozím roce je trochu jiné než ty předchozí, ale tak nějak se to sešlo. Příjmy: Daň z příjmů 

fyzických a právnických osob. Obecné příjmy z finančních operací = zisk z termínovaného vkladu. 

Aktivní krátkodobé operace je vrácení peněz z termínovaného vkladu na účet obce.  Příjmy jsou 

13.280.000,- Kč. Výdaje: Účelová dotace je dorovnání dotace pro hostinec a obchod na schválenou 

částku, Čarovné Krkonoše – obec koupila knihy pro jubilanty apod., rekonstrukce VO – dokončení 

nového osvětlení, výměna čerpadla – nové čerpadlo ve vrtu u obce. Výdaje budou 12.088.463,93 

Kč. Financování tedy bude – 1.191.536,07 Kč. Rozpočtové opatření č. 7/2023 je Příjmy: 

13.280.000,-, Výdaje: 12.088.463.,93 Kč, Financování – 1.191.536,07 Kč. O bodu se nehlasuje, 

zastupitelstvo bere tento bod pouze na vědomí 

 

Jiří Sedláček - protože máme velké problémy s trasou potrubí k vodovodu a kanalizaci k plánované 

čističce přes poslední parcelu, tak jsem oslovil na začátku prosince majitelku p.p.č. 313, 315 a 317 

paní Švecovou z Harrachova, jestli je ochotná obci tyto parcely prodat anebo je směnit za jiné s tím,  

že ji dáme o něco víc metrů. Jmenovaná souhlasí s tzv. směnou s vyrovnáním, tzn. 

přidáme“ pozemky o rozloze 952 m2. Dohodl jsem se s ní tak, že ji za výše uvedené pozemky obec 

dá, pokud to zastupitelstvo schválí, pozemky p.p.č. 322, 324, 327, 328/1, 1112/7 a 1112/5, které 

mají rozlohou o 952 m2 víc. Projektant s tím nemá žádný problém, protože čistička bude 

„jenom“ blíž k vesnici a tím trochu i ušetříme. Musíme tedy dát do zasedání doplňující body,  

a to Projednání schválení revokace (zrušení) usnesení č. 41/2020, Projednání schválení revokace 

usnesení 42/2020 (první schválení koupě p.p.č. 371 a části p.p.č. 372/1 a druhé pověření starosty 

podpisem kupní smlouvy mezi o obcí a paní Kociánovou) a Projednání schválení revokace usnesení 

č. 71/2023 (schválení směny části p.p.č. 372/1 a 371 za p.p.č. 320 mezi obcí a panem Maletou). 

Další doplňující bod bude Projednání schválení směny pozemků p.p.č. 322, 324, 327, 328/1, 1112/7 

a 1112/5, v majetku obce Kruh za p.p.č. 313, 315 a 317 s vyrovnáním s paní Květou Švecovou 

z Harrachova. Majitelka s tím souhlasí, takže půjdeme snad dál. A pro obec to bude i podstatně 

levnější. Stačí schválit jenom směnu a nikde se to nemusí vyvěšovat, tedy když to schválíme,  

je ze strany obce vše hotovo k projektu pro Dokumentaci pro územní rozhodnutí (DUR) a můžeme 

dál = výběrko na zpracování Dokumentace pro umístění stavby (DPS) a Dokumentace pro stavební 

povolení (DSP). Budeme tedy postupně hlasovat o zmíněném. 

 

8) Projednání schválení revokace usnesení č 41/2020 – koupě p.p.č. 371 a části p.p.č. 372/1  

 

    (hlasování: / 7 : 0 : 0 / pro: Loukotová, Horáčková, Jeriová, Vancl, Kužel, Pršala, Sedláček 

    / proti: 0, zdržel se: 0 

 

9) Projednání schválení revokace usnesení č.42/2021 – pověření starosty podpisem kupní smlouvy  

    na p.p.č. 371 a části  p.p.č. 372/1 

 

    (hlasování: / 7 : 0 : 0 / pro: Loukotová, Horáčková, Jeriová, Vancl, Kužel, Pršala, Sedláček 

    / proti: 0, zdržel se: 0  

 

10) Projednání revokace usnesení 71/2023 – směna p.p.č. 371 a části p.p.č. 372/1 za p.p.č. 320 

 

    (hlasování: / 7 : 0 : 0 / pro: Loukotová, Horáčková, Jeriová, Vancl, Kužel, Pršala, Sedláček 

    / proti: 0, zdržel se: 0 

 



11) Projednání schválení směny pozemků p.p.č. 313, 315, 317, 328/1, 1112/7 a 1112/5  

      za p.p.č. 313, 315 a 317 s vyrovnáním, všechny v k.ú. Kruh a obci Kruh s Květou Švecovou  

      z důvodů získání pozemků pro plánovanou stavbu vodovodu a kanalizace v obci  

 

    (hlasování: / 7 : 0 : 0 / pro: Loukotová, Horáčková, Jeriová, Vancl, Kužel, Pršala, Sedláček 

    / proti: 0, zdržel se: 0 

 

diskuze: Jiří Sedláček – nejbližší akce: 20.1. divadlo v kině Jako na nebi tak i na zemi  

                         DS J.N.Štěpánek Chrudim, 3.2. 112 hasičský bál, 2.3. 15. společenský ples,  

                         30.3. divadlo v kině Vinetou DS Tyl Slaná, 15.4. karneval a zábava a mezi tím třeba  

                          ještě něco dalšího (podle sněhu biatlon a třeba i diskotéka 

             -v poslední době podle informací občanů se nám po vesnici pohybuje „škodná“. 

             Dnes jsem o tom informoval Policii ČR a slíbili, že zintenzivní „dohled“ 

             -další poněkud divná situace nastává na hřbitově, kde se v poslední době zvýšily  

             návštěvy v pozdně večerních hodinách okolo 11 hodiny a speciálně se psem.  

 


